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Årsberetning - Oddersjaa langrenn 2012 

Styret i langrennsgruppa ble valgt på årsmøte 23. februar 2012. 

Styret har bestått av følgende personer :  

 Leder: Nils Olav Berge 

 Økonomi og regnskap: Sigmund Omsland 

 Representant i hovedstyret: Mette Horn Elieson 

 Ansvarlig for junior/senior: Morten H. Elieson  

 Ansvarlig for 13-16 år: Maren Frivold  

 Ansvarlig opp til 12 år: Synnøve Spinnangr  

Per Thomas Skaanes har vært engasjert som trenerkoordinator. 
Kai Stokkeland har hatt ansvaret for hjemmesiden.  

Nils Olav Berge har representert sone sør i langrennskomiteen i kretsen. 
Nils Olav Berge har deltatt i arbeidsgruppe ifm videreutvikling av Sandripheia. 

Det er avholdt i alt 6 styremøter i perioden.  

Klubben teller ca 150 utøvere 

Styret har basert arbeidet på en vedtatt aktivitetsplan.  Styret anbefaler å videreføre aktivitetsplanen 
for 2013, dog med enkelte justeringer basert på erfaringer fra 2012. Aktivitetsnivået har vært høyt, 
og det er lite realistisk å løfte dette ytterligere med tilgjengelig ressurser (økonomi og personell).    

Treninger har vært organisert av trenerkoordinator. Styret oppfatter at treningene har vært 
organisert på en god måte, at trenerkapasiteten har vært tilfredsstillende og at trenerne har gitt et 
kvalitativt godt treningstilbud iht Oddersjaa sin treningsfilosofi. I 2012 ble treneravtalene inngått for 
sent. For kommende sesonger må avtalene være etablert ved sesongoppstart.   

Utover å sikre et godt treningstilbud, har styret fokusert på fellesaktiviteter og tiltak som kan bidra til 
trivsel, trygghet og et godt sosialt miljø i klubben. Styret registrerer økt tilslutning om 
fellesaktivitetene, og styret mener å registrere en økt fellesskapsfølelse i klubben.  

I 2012 har organiseringa rundt eldre utøvere vært styrket. Effekten av en egen styrerepresentant 
med spesielt ansvar for utøvergruppen, har vært gode.  Følgelig mener styret at utøvergruppen blir 
tatt hånd om på en tilfredsstillende måte.  

Ny rulleskiløye ble åpnet sommeren 2012. Banen ble svært godt mottatt. Dette innebærer et 
tidsskille i Oddersjaa sin historie. Klubben kan nå tilby gode og sikre treningsforhold til utøverne. Med 
nytt klubbhus på plass, er rammene/infrastrukturen for treninger mm de aller beste.  

Langrennsgruppa er opptatt av å tilføre yngre utøverne skiferdigheter og skiglede, men klubben skal 
også tilby de som vil satse et godt tilbud. Det er flere lovende utøvere med potensial til å nå langt. 
Høsten 2012 ble det laget egen strategi for klubbens junior- og seniorsatsing. Både hovedstyret og 
langrennsgruppa har vedtatt denne. Satsinga er ambisiøs, og innebærer at klubbens utøvere kan 
satse på langrenn i regi av Oddersjaa som junior-/seniorløpere.   

Årsberetningen gjelder for kalenderåret 2012.  

Nedenfor følger en oppsummering av aktivitetene som er gjennomført.  
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1 Trening 

1.1 Skitrening vinter 
Vinteren 2012 var snøfattig. Treningene ble gjennomført både i Jegersberg og på Sandrip. 
Informasjon om treningssted og stilart har blitt lagt ut på hjemmesiden før trening.  
 

1.2 Åpning av rulleskiløya i juni 
Langrennsgruppa stilte med utøvere og gjennomførte en rulleskikonkurranse – stafett - til ære for 
gjestene.    

1.3 Sommeravslutning 
Det ble gjennomført sommeravslutning for yngre utøverne i juni. Bruk av rulleskiløya med 
etterfølgende konkurranse/aktivitetsløype og grilling, ble godt mottatt hos utøvere og foresatte.  

1.4 Rullskitrening høst 
Rulleskitreningene har blitt gjennomført på den nye rulleskiløypa. Treningstidene har blitt delt opp 
for å utnytte kapasiteten best mulig. Det er nok skøyeski til alle, men det er behov for flere klassiske 
rulleski. Styret vurder å supplere utstyret med 15 klassiske par.  

1.5 Barmarkstrening høst 
Alle som er født i 2000 eller tidligere har fått tilbud om barmarkstrening. Denne ble gjennomført fra 
Gimlehallen på mandager kl.18.  

Det ble gjennomført barmarksamling 13-14. okt på Skottevik med god deltakelse.  Arrangementet var 
vellykket og bør gjentas.   

Det ble gjennomført jentesamlingen i regi av Oddersjaa for sonen 17-18. nov. Samlingen var populær 
og bør inngå som fast post på aktivitetsplanen. 

1.6 Klubbkvelder 
Det ble gjennomført foreldremøte / inspirasjonsseminar 24. okt. Deltakelsen var dårlig. 

Det ble gjennomført tidtakerkurs 17. nov med god deltakelse. Oddersjaa tar mål av seg å være en 
profesjonell tilbyder av tidtakertjenester.  

Klubben la til rette for klubbsamling under KM på Hovden i desember. Felles overnatting, bespisning 
og foredrag fra eldre utøvere, ble godt mottatt. 

1.7 Samlinger 
Klubben har hatt deltakere på åpne kretssamlinger.  

1.8 Team/skigymnas 
Stian Sverdrup Lilleeng har vært tilknyttet Sirdal ski. 
Markus Elieson, Vegard Flystveit har vært tilknyttet Hovden skigymnas.  
Nils Herman Stray har vært tilknyttet Grenland ski. 
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2 Egne arrangement 
  

2.1 Telenorkarusell 
Det ble gjennomført 2 av 4 renn med godt oppmøte. Dårlige snøforhold medførte at tredje og fjerde 
renn måtte avlyses. Arrangørene av karusellen, med Terje Pedersen i spissen, gjorde en 
kjempeinnsats.  Karusellen er en betydelig inntektskilde for klubben. 

2.2 KM sprint og teamsprint 
Oddersjaa gjennomførte KM i sprint og teamsprint. Rennet ble avviklet på en god måte.   

2.3 Klubbmesterskap 
Det ble ikke gjennomført klubbmesterskap pga dårlig snøforhold. 

2.4 Rulleskikarusell/Oddersjaasprinten 
Det ble avviklet rulleskikarusell over tre kvelder i rulleskiløypa. Karusellen bør videreføres og spres 
over flere kvelder fra tidlig høst og med større variasjon. For øvrig godt gjennomført.  

2.5 Rulleskiskole 
Det ble arrangert rulleskiskole for unge og eldre over en helg. Ca 20 deltakere. Bør gjentas. 

2.6 Smørekurs 
Det er gjennomført smørekurs i samarbeid med MX-sport  Vennesla.   

3 Konkurranser 
Det vises til www.oddersjaa.no for referater og resultater fra konkurransene. Fædrelandsvennen har 
gitt våre løpere god mediedekning gjennom året. Oddersjaa har deltakere med i alle kategorier renn, 
og klubben har utøvere som hevder seg lokalt og nasjonalt.  

4 Drift av langrennsgruppa 

4.1 Økonomi 
Gruppa har hatt god kontroll på økonomien i 2012. Resultatet for 2012 viser et lite underskudd. 
Inntektene fordeler seg på treningsavgift, tilskudd fra hovedklubben og inntekter egne arrangement 
(hovedsakelig Telenorkarusellen og KM).  

Treningsavgiften ble oppjustert i 2012. 

På utgiftssiden er det kostnader knyttet til utøverne som dominerer, herunder reiser 
junior/seniorløpere, startkontingenter og trenerutgifter. 

Dersom aktivitetsnivået skal opprettholdes, må overføringene fra hovedklubben øke. 

4.2 Treningsklær 
Administrasjon av klubbtøy har blitt betydelig enklere ved at tøy nå bestilles på nett og hentes på MX 
sport Vennesla.   

http://www.oddersjaa.no/
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4.3 Utstyr/lager 
Klubben har lager på Kristiansand Stadion for diverse utstyr.  Nytt klubbhus vil avløse dette behovet, 
noe styret ser fram til. 

4.4 Sandrip 
Langrenn hadde vakt på Sandrip to helger vinteren 2012.  

4.5 Sonearbeid 
Det har ikke vært sonesamarbeid foruten arrangement av jentesamling.   

4.6 Websider og e-postlister 
Kai Stokkeland har administrert hjemmesiden på en god måte. Hjemmesiden har blitt oppdatert 
jevnlig og er nå en godt innarbeidet informasjonskanal. Dette er merkbart ift antall e-
posthenvendelser, som har blitt merkbart færre.  Oddersjaa fikk også facebookkonto i 2012.  

Medlemsregister og e-postlister er ajour, men det er mye administrasjon ifm innkreving av 
treningsavgift. Økonomiansvarlig har hatt ansvaret, og arbeidet er utført på en utmerket måte, men 
den samlede arbeidsbyrden har vært for høy. Åse Karin vil for 2013 føre regnskapet, som innebærer 
en avlastning.  

4.7 Løperavtaler 
Det er inngått løperavtaler med alle aktuelle løpere.  

 

Kristiansand, 26.januar 2013 

Nils Olav Berge  
Leder, Oddersjaa Langrenn 

 


